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令和２年度 第５回 経営協議会（書面審議）議事要旨 

 

 

開催日  令和２年１１月１０日（火）～１１月１９日（木）（メールによる書面審議） 

回答者  ２８名 

（学外） 浅香，安藤，五十嵐，石山，河合，杉江，土屋，長澤，樋口，町田，松沢，

松谷，真弓，三浦，横山 各委員 

（学内） 寳金，山口，横田，吉見，増田，山本，菅原，村田，梅原，池田，瀬戸口，

秋田，中垣，各委員 

 

議   事 
 

 

【 議 題 】 

１ 令和２年人事院給与勧告について 

書面審議の結果，可とする者２８名，否とする者０名で了承された。 

なお，委員から以下の意見があった。 

・これまでも、経営協議会において役職員の給与が低いという指摘がありましたが、

人事院勧告を受け入れる以外の方法は難しいというのが現状かと考える。 

 

（ 以 上 ） 
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Summary of the Minutes of the Fifth FY2020 Meeting of  
the Administrative Council (deliberated in writing) 

 
Date: Tuesday, November 10 to Thursday, November 19, 2020 

(deliberated in writing by email) 
Respondents: 28 members 
External Council members: Asaka, Ando, Igarashi, Ishiyama, Kawai, Sugie, Tsuchiya, 

Nagasawa, Higuchi, Machida, Matsuzawa, Matsutani, Mayumi, 
Miura, and Yokoyama 

Internal Council members: Houkin, Yamaguchi, Yokota, Yoshimi, Masuda, Yamamoto, 
Sugawara, Murata, Umehara, Ikeda, Setoguchi, Akita, and 
Nakagaki 

 

Minutes 
 

 
Matters to be Resolved: 

1. 2020 Remuneration Recommendations 
As a result of the deliberation (in writing), the agenda was adopted with approval from 28 

members and disapproval from no member. 
The following opinions were offered by a member. 

· A Council member noted that in the past, the Administrative Council pointed out the low 
remuneration for executives and employees, but it is difficult to find a different solution 
other than accepting the recommendation from the National Personnel Authority under the 
current situation. 

 
 


